
 

 

                           

  

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Hans Lindberg: 
 

vad händer efter museiutredningen? 
 
Budgetfullmäktige i juni 2018 biföll ett uppdrag från Centerpartiet om att  
utreda formerna för och innehållet kring kommunens framtida engagemang inom 

museiområdet. Utredningen redovisades som ett anmälningsärende till 
kommunfullmäktige i oktober. 

 
Syfte och metod för utredningen var att kartlägga Umeå kommuns engagemang i 
de olika museiverksamheterna och att ge en sammanfattande bild av de 

strukturer som kommunen ingår i.  
Underlaget skulle sedan ligga till grund för att definiera vilken framtida roll 

kommunen kan ha gentemot respektive verksamhet och på vilka grunder som 
specifika museum kan erhålla kommunal finansiering.  
 

Min farhåga är att denna utredning nu kommer att falla i historiens glömska utan 
att det som utredningen kommit fram till tas om hand, och utan någon 

diskussion kring det som jag anser är kärnfrågan; 
Hur kommunens framtida engagemang inom museiområdet skall se ut? 
 

Umeå är en stad med höga kulturambitioner och vi skall vara glada över den 
bredd vi har på museiområdet, samtidigt som vi vill optimera re resurser som 

anslås. 
  
  

 
Mina frågor till Kommunstyrelsen ordförande är därför: 

 
1. På vilket sätt avser du att gå vidare med de nyvunna kunskaper om 

Umeås museer som framkommit i utredningen och de slutsatser som 

framförs i densamma? 
 

2. Idag är ansvaret för museerna uppdelade på två nämnder, Kulturnämnden 
och Kommunstyrelsen. Vore det inte bättre med ett samlat grepp och 

ansvar i denna fråga? 
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